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グローバル・プライバシー・ポリシー制定の件 2023 年 4 月 14 日 

 
掲題の件、国・地域を越えた個人情報の適切な取り扱いのための枠組みとして、当社グループにおいて制定す

ることが 4 月 10 日の SEI 経営会議で決定致しましたので、下記の通り制定頂き度く宜しくお願い致します。 
 
１．制定の目的・趣旨 

主に一般個人の個人情報の取扱い方針を定めた個人情報保護方針(基本的にほとんどの国で制定が義務付け

られているもの)は、これまで原則としてグループ各社が国・地域毎の法令に対応したものを定めてきまし

た(日本から配布した「プライバシーポリシー（ひな型）」を定めて頂いている例もあります*1)。しかし、

当該枠組みは国・地域を越えた個人情報の取り扱い時には十分ではなく、特に当社事業へ大きな影響を与え

うる主要国の法令(*2)との関係では問題を生じさせる可能性があります。 

 

*2 現時点、日本法、EU の法令(以下「GDPR」)、米国カリフォルニア州の法令(以下「CPRA」)とするが、

将来的に中国法等、必要に応じ順次追加 

 

そこで、主要国法令に対応した個人情報保護方針のリンクを貼り、一体のものとして取り込んだ、個人情報

保護の共通原則であるグローバル・プライバシー・ポリシーを、国・地域を越えた個人情報の取り扱い時に

各社が遵守すべきものとして制定することに致しました。 

 

グローバル・プライバシー・ポリシーは、個人情報保護における Code of Conduct/行動規範のようなもの

であり、各国規制に対応した各社の個人情報保護方針と併存しうるようになっていますが(但し、上記*1 の

「プライバシーポリシー（ひな型）」はグローバル・プライバシー・ポリシーに差し替え下さい)、各社の保

護方針の方が基本的により具体的な内容を規定していますので、内容に齟齬が生じる場合にはその範囲で

各社の保護方針が優先する建付けとしています。 

 

２．ご依頼事項 

下記のご対応をお願い致します。 

 

 グローバル・プライバシー・ポリシーの制定 

 (但し、上記*1 の「プライバシーポリシー（ひな型）」はグローバル・プライバシー・ポリシーに差し替え

下さい) 

 

 貴社が一般個人向けにもウェブサイトを運営されている場合には、貴社ウェブサイトにおけるグローバ

ル・プライバシー・ポリシーの掲載（但し、EEA 及び英国のグループ会社は EEA and UK プライバシ

ー・ポリシーを掲載） 

 

個人情報保護分野において定めて頂くべき、個人情報保護方針と社内規程の体系についてご説明するため

の研修会については別途開催させて頂く予定ですが、グローバル・プライバシー・ポリシーは基本的にどの

国においても遵守すべき共通原則を規定していますので、2023 年 5 月末までに制定手続を完了頂ければ幸

甚です。なお、グローバル・プライバシー・ポリシーを用いて、EU や米国カリフォルニア州の潜在顧客等

から個人情報を取得される場合にはいろいろとご注意頂くべき点がございますので、下記お問い合わせ窓

口までご連絡下さい。 
 

３．お問合せ先 

  メールアドレス：data-protection-support-ml@list.sei.jp（個人情報保護事務局） 

コンプライアンス・リスク管理室コンプライアンス G 熊谷、田坂、三宅、中津 

                                             以 上 

: 

★グローバル・プライバシー・ポリシー（URL: https://sumitomoelectric.com/jp/global-privacy-policy ）  
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Dear Presidents, Compliance Liaisons (Deputy CL) and Personal Data Managers at Sumitomo Electric Group 
April 14, 2023 

Compliance Group 
 Compliance & Risk Management Office 

Sumitomo Electric Industries, Ltd. 
 
 

Re: Global Privacy Policy 
 
It has been decided at SEI Top Management Meeting on April 10 to introduce the Global Privacy Policy in our group, 
as the framework to properly process personal data across borders . We would appreciate it if you would establish 
it as follows: 
 
1．Purpose of Introduction 

In the past, each group company was basically supposed to establish the privacy policy, which is the declaration that 

we will properly process personal data, mainly the personal data of the gene ral public, in order to comply with the 

local laws, which, in most countries, expect the privacy policy to be established (there are cases in which some group 

companies have adopted “Privacy Policy (Template)”*1 distributed by SEI)). However, when we process the personal 

data across borders, such a framework is not enough and may cause problems in relation to the laws of certain 

countries/region which can impact our operations*2.  

  

*2: At this moment, Japanese laws, EU and UK’s laws (“GDPR”), US California State’s laws (“CPRA”). Other laws 

such as Chinese laws may be added as needed in the future. 

 

Therefore, we have decided to introduce the Global Privacy Policy, the common principles  of personal data 

protection which link to and incorporate the privacy policies corresponding to the laws of the major countries above, 

and which shall be complied by group companies when they process personal data across borders.  

 

The Global Privacy Policy is like the Code of Conduct in personal data protection and can co-exist with the privacy 

policy of each group company (provided that “Privacy Policy (Template)” *1 above needs to be replaced by the Global 

Privacy Policy), but the privacy policy of each group company is basically more specific than the Global Privacy Policy, 

so it shall supersede the Global Privacy Policy to the extent that it contradicts the Global Privacy Policy. 

 

2．Requests 

Please take the following actions:  

 

 Establishment of the Global Privacy Policy (provided that “Privacy Policy (Template)”*1 above needs to be 

replaced by the Global Privacy Policy)  

 

 if you have a website open to the general public, Posting of the Global Privacy Policy in your website  

(provided that EEA and UK group companies shall post the EEA and UK Privacy Policy)  

 

We plan to hold the training to explain the structure of our policies and internal rules to be adopted  in personal 

data protection area, but the Global Privacy Policy includes the common principles of personal data protection to 

be complied basically in any country,  so we would appreciate it if you would proceed with its establishment  no later 

than the end of May 2023. In case that you plan to obtain the personal data of potential customers, etc. in the 

EEA/UK or California State, referring to the Global Privacy Poli cy, there are points you need to be careful of, so 

please contact us at the following: 
 

3． Inquiries 

  Email address：data-protection-support-ml@list.sei.jp  

Compliance Group, Compliance & Risk Management Office: Kumagai, Tasaka, Miyake, Nakatsu 
 

 

★Global Privacy Policy  (URL: https://sumitomoelectric.com/global -privacy-policy ) 
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致住友电工集团关联公司 
全体主管人员、合规窗口及个人信息管理负责人 

2023 年 4 月 14 日 
住友电工合规及风险管理室•合规部 

 
 
 
 

关于住友电工集团《全球隐私政策》的发布 
 
住友电工高层管理会议已于 4 月 10 日决定发布《全球隐私政策》，作为集团妥善处理及跨境传输个人信息
的框架性文件。据此，请各位按照如下指引协助发布本《全球隐私政策》。 
 
1．为什么发布《全球隐私政策》  

 
隐私政策是我们作出的声明，说明我们将如何妥当地处理个人信息，主要是公众的个人信息。在此之前，原则
上各个集团公司需要自行制定隐私政策，以遵守当地的法律，因为多数国家法律要求公司应发布隐私政策。（其
中部分集团公司已经制定并发布了 SEI 之前提供的《隐私方针（模板）》*1）。然而，当集团需要跨境处理个人
信息时，目前的框架不足以应对，而且可能会造成在部分国家或地区的法律下有关的问题，从而影响公司的运
作*2。 

 

*2.目前，涉及日本适用法律、欧盟和英国适用法律（"GDPR"）、美国加利福尼亚州适用法律（"CPRA"）。
未来其他国家或地区（如中国）的适用法律也可能需要增加。 

 

因此，我们决定发布《全球隐私政策》，以声明个人信息保护的共同原则，并将根据上述主要国家或地区法律
发布的隐私政策纳入其中。我们集团公司在跨境处理个人信息时应遵守这些原则。 
 

《全球隐私政策》可以视为我们在个人信息保护方面的《行动规范》，可以与各集团公司自己的隐私政策并存。
（但是《全球隐私政策》将会取代之前提供的《隐私方针（模板）》*1）相对于《全球隐私政策》，基本上各集
团公司的隐私政策会包含更具体的内容，如果与《全球隐私政策》相抵触时，应优先适用集团公司的隐私政策。 
 

2．委托事项  

 

 请发布本《全球隐私政策》（并请替换已经发布的《隐私方针（模板）》*1）  

 

 如果公司有运营对外公开的网站，请在公司的网站上发布《全球隐私政策》。（作为例外，欧盟及英国
的集团公司需发布适用于欧盟、英国的隐私政策）  

 

之后，我们将举办培训说明在个人信息保护领域的集团政策以及内部管理规定的架构及关系。《全球隐私政策》
基本涵盖了在任何国家都要遵守的个人信息保护的共同原则，因此希望各位能在 2023 年 5 月底之前完成发
布。另外，如果各公司有从包括欧盟、英国或美国加利福尼亚州在内的地区收集潜在客户的个人信息，在发布
《全球隐私政策》时需要注意一些问题，请上述公司通过下记方式联系我们获取指引。 

 
3．咨询窗口  

联系邮箱：data-protection-support-ml@list.sei.jp  

合规及风险管理室•合规部：熊谷  田坂  三宅  中津 
 

 

★《全球隐私政策》（网页地址：https://sumitomoelectric.com/cn/global-privacy-policy ） 
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